

**Rehab Mustafa Duwairi**, received her BSc degree (1989) in computer science from Yarmouk University, Jordan; MSc and PhD degrees in computer science from the University of Wales, Cardiff, UK, in the years 1994 and 1997, respectively. In August 1997, she joined Jordan University of Science and Technology (JUST), where she is currently working as a professor of computer science. Dr. Duwairi acted as the founding department head for the Department of Computer Science (1998-2000), a vice dean of the College of Computer and Information Technology (2004-2006) and a Dean of the College of Computer and Information Technology in JUST (2012 – 2016). Dr. Duwairi is the author of numerous research articles published in prestigious international journals and conferences. She worked as a coordinator or researcher for several research projects funded by Erasmus+, QNRF, JUST and many others. Her research interests include: Machine learning, Arabic Language Technologies, Sentiment analysis and social networks. She is a senior member of ACM.

رحاب مصطفى الدويري، حصلت على درجة البكالوريوس في علوم الحاسوب من جامعة اليرموك عام 1989، ودرجتي الماجستير والدكتوراه في علوم الحاسوب من جامعة ويلز- كارديف في المملكة المتحدة عامي 1994 و 1997. انضمت الدكتورة الدويري لجامعة العلوم والتكنولوجيا الأردنية عام 1997 وما زالت تعمل في الجامعة برتبة أستاذ. كانت الدكتورة الدويري الرئيس المؤسس لقسم علوم الحاسوب (1998-2000) وكذلك خدمت كنائب عميد لكلية تكنولوجيا الحاسوب والمعلومات (2004-2006) وكمعيد لنفس الكلية (2012-2016). الدكتورة الدويري مؤلفة للعديد من الأوراق العلمية والمنشورة في مجلات ومؤتمرات عالمية ومحلية. وكذلك حصلت الدكتورة الدويري على التمويل المحلي والخارجي للعديد من المشاريع البحثية. الاهتمامات البحثية للدكتورة الدويري تتعلق بالمجالات التالية: تعلم الآلة ومعالجة اللغة العربية وتحليل المشاعر والشبكات الاجتماعية. الدكتورة الدويري عضو خبير في الجمعية الأمريكية لعلوم الحاسوب.